



بنك الرياض
riyad bank

عروض تمويلية مخصصة لك تناسب احتياجاتك

*تطبق الشروط والأحكام

لمزيد من المعلومات
riyadbank.com
800 124 2020
YouTube Facebook Twitter Instagram LinkedIn

الشروط والأحكام

- العملاء المستهدفون: متاح للسيدات المؤهلات للحصول على تمويل من بنك الرياض (عميلات جدد للبنك او عميلات بنك الرياض الحاليات).
- للعميلات الحاليات، يشمل العرض السيدات السعوديات، والغير السعوديات لدى البنك - تصنيف المصرفية (الأساسية، الفضية، الذهبية، الماسية، الخاصة).
- للعميلات الجدد، يشمل العرض السيدات السعوديات، والغير السعوديات تصنيف المصرفية الفضية والذهبية فقط.
- أن لا يقل صافي راتب العميلة عن 5,000 ريال.
- يشترط تحويل الراتب للحصول على العرض.
- للاستفادة من هذا العرض يشترط على العميلة الحصول على منتجين كحد أدنى.
- أن لا يوجد لدى العميلة أي منتج من بنك الرياض.
- أن لا يوجد لدى العميلة أي طلب حالي لمنتجات بنك الرياض.
- الحد الأدنى للعمر 20 سنة الى 45 سنة للسعوديات.
- الحد الأدنى للعمر 22 سنة الى 40 سنة لغير السعوديات.
- مدة الحملة شهر واحد فقط من تاريخ انطلاقها.
- العرض لا يشمل البطاقة الرقمية ومسبقة الدفع.
- يمكنك طلب بطاقة ائتمانية الخاصة بالسيدات بدون رسوم سنوية خلال مدة التمويل فقط بعد الحصول على منتج تمويلي من بنك الرياض (التمويل الشخصي، التمويل التأجيري، التمويل العقاري).
- للاطلاع على الإفصاح عن معدل النسبة السنوية للمنتجات، [اضغط هنا](#)

Terms and conditions:

- Target customers: It is available for women eligible to obtain financing from Riyadh Bank (Riyad Bank customers or new customers).
- The offer is for Saudi and non-Saudi female clients for (Basic, Silver, Gold, Diamond, and Private banking) banking customers.
- This offer includes the classification of new customers only for silver and gold banking.
- The customer's net salary is not less than SAR 5,000.
- Salary transfer is required to obtain the offer.
- In order to benefit from this offer, the customer must get a minimum of two products.
- Customer must not own any product of Riyadh Bank.
- Customer must not own any current request for Riyadh Bank products.
- Ages must be 20 to 45 years for Saudis.
- Ages must be 22 to 40 years for non-Saudis.
- Campaign's duration is one month starting from the date of its launch.
- The offer does not include Digital and Prepaid card.
- You will be able to request a ladies' credit card without annual fees during the financing period only after obtaining a financing product from Riyadh Bank (Personal-Finance, Car Financing, Mortgage).
- For Retail products' APR disclosure, [click here](#)

بنك الرياض
riyad bank

riyadbank.com
800 124 2020
YouTube Facebook Twitter Instagram LinkedIn